



Nota de Premsa

Calvià, 13 de juliol de 2022

L'AJUNTAMENT DE CALVIÀ SIGNA UN CONVENI AMB HIDROBAL I ATERCA PER EVITAR TALLS DE SUBMINISTRAMENT D'AIGUA A LES PERSONES EN SITUACIÓ DE VULNERABILITAT ECONÒMICA

Les empreses, encarregades de la gestió de l'aigua potable al municipi, crearan un fons de solidaritat al que es podran adherir les persones derivades pels Serveis Socials municipals

L'Ajuntament de Calvià ha signat avui dos convenis de col·laboració amb les empreses Hidrobal i Aterca per a la generació d'ajudes i mesures socials associades al servei municipal de subministrament d'aigua.

El batle, Alfonso Rodríguez Badal, i el director territorial d'Hidrobal i Aterca, Guillermo Carbonero, han signat aquests acords de col·laboració que consistirà en una ajuda que comportarà l'exemció del cent per cent de la factura de l'aigua per a aquelles persones que estiguin en vulnerabilitat econòmica, amb l'objectiu que les persones que estiguin en aquesta situació no pateixin un tall en el servei de subministrament d'aigua pel fet de no poder afrontar el pagament de les factures.

Per això, les dues empreses que gestionen el subministrament d'aigua potable a Calvià, crearan un fons de solidaritat amb una dotació anual de 15.000 euros, per part d'Hidrobal, i de 5.000 euros, per part d'Aterca, durant dos anys, a fons perdut. Aterca gestiona l'abastiment a les zones de Peguera, Costa de la Calma i una part de Santa Ponça, mentre que Hidrobal la gestiona a la resta del municipi.

Per la seva banda, l'Ajuntament valorarà les situacions de vulnerabilitat econòmica de persones residents a Calvià que es troben en procés d'intervenció social, per a què es puguin beneficiar de l'ajuda.

La informació s'inclourà a les cartes d'avís.

A l'acte de signatura hi han assistit la tinenta de batle de Cohesió Social i Igualtat, Nati Francés, i la regidora de Desenvolupament Social, M. Carmen Rojano.

Aquesta nova línia de col·laboració amb empreses que gestionen serveis essencials al municipi se suma al conveni que se va signar al maig de 2016 amb Endesa. Calvià va ser el primer municipi de les Illes Balears en garantir el subministrament elèctric a les famílies més vulnerables del municipi, incloent la informació de les ajudes municipals en les cartes d'avís de suspensió de subministre que reben els clients de la companyia, per arribar a totes les llars que no poden afrontar el pagament de les factures.



Nota de Prensa
Calvià, 13 de julio de 2022

EL AJUNTAMENT DE CALVIÀ FIRMA UN CONVENIO CON HIDROBAL Y ATERCA PARA EVITAR CORTES DE SUMINISTRO DE AGUA A LAS PERSONAS EN SITUACIÓN DE VULNERABILIDAD ECONÓMICA

Las empresas, encargadas de la gestión del agua potable en el municipio, crearán un fondo de solidaridad al que podrán adherirse las personas derivadas por los Servicios Sociales municipales

El Ajuntament de Calvià ha firmado hoy dos convenios de colaboración con las empresas Hidrobal y Aterca para la generación de ayudas y medidas sociales asociadas al servicio municipal de suministro de agua.

El alcalde, Alfonso Rodríguez Badal, y el director territorial de Hidrobal y Aterca, Guillermo Carbonero, han firmado estos acuerdos de colaboración que consistirá en una ayuda que comportará la exención del cien por cien de la factura del agua para aquellas personas que estén en vulnerabilidad económica, con el objetivo de que las personas que se encuentren en esta situación no sufran un corte en el servicio de suministro de agua por no poder afrontar el pago de las facturas.

Para ello, las dos empresas que gestionan el suministro de agua potable en Calvià, crearán un fondo de solidaridad con una dotación anual de 15.000 euros, por parte de Hidrobal, y de 5.000 euros, por parte de Aterca, durante dos años, a fondo perdido. Aterca gestiona el abastecimiento a las zonas de Peguera, Costa de la Calma y una parte de Santa Ponça, mientras que Hidrobal la gestiona en el resto del municipio.

Por su parte, el Ayuntamiento valorará las situaciones de vulnerabilidad económica de personas residentes en Calvià que se encuentran en proceso de intervención social, para que puedan beneficiarse de la ayuda.

La información se incluirá en las cartas de aviso.

Al acto de firma han asistido la teniente de alcalde de Cohesión Social e Igualdad, Nati Francés, y la concejala de Desarrollo Social, M. Carmen Rojano.

Esta nueva línea de colaboración con empresas que gestionan servicios esenciales en el municipio se suma al convenio que se firmó en mayo de 2016 con Endesa. Calvià fue el primer municipio de las Illes Balears en garantizar el suministro eléctrico a las familias más vulnerables del municipio, incluyendo la información de las ayudas municipales en las cartas de aviso de suspensión de suministro que reciben los clientes de la compañía, para llegar a todos los hogares que no pueden afrontar el pago de las facturas.